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 הצעה לסדר : הקצאת תקציב  2025 להנגשת בתי עסק ברחבי העיר

 

שלי בנושא קיבלנו סקירה מקיפה ממרכז   שאילתהבעקבות  2023ישיבת המועצה שנערכה במרץ  ב
הנגישות בעירייה איל זוהר , מסקירה זאת עולה שנושא זה מטופל בעיר לפי התקנות המחייבות אך 

 עדיין בכל הקשור לעסקים פרטיים בעיר מצבנו רחוק ממתן תשובה ראויה לכלל תושבי העיר.

 2021לפי נתוני הלמ"ס ישנה מגמה של עלייה מתמדת כל שנה במספר הנכים המוכרים בעיר, בשנת 
. 032,1תושבים שקיבלו גמלה ,והשנה  949 2022תושבים שהיו זכאים לגמלת נכות, בשנת   870היו 

נוספים תושבי  זכאים ויצטרפובעקבות המלחמה בשנה האחרונה סביר להניח שמספר זה ימשיך לעלות  
את כל  ות.  נכלגמלת    העיר אנחנו כעירייה שנותנת שירותים לכלל תושביה מחויבים גם מוסרית לעשות 

.)1998גבלות (הזכויות לאנשים עם מו שיוויןבמסגרת חוק גם  האפשר במתן שירות ראוי לכל    

, מאיזו שנה המבנה נבנה ללא קשר בעוד שנגישות מקומות ציבוריים בבעלות העירייה הן באחריותה
שנמצאים עסקים  רק , כאשר  העסקים לפי המגבלות הקיימות נגישות בתי העסק בעיר הן באחריות

 (שזה כולל גם גישה נאותה לכניסת בית העסק) מחויבים בנגישות 08.2009לאחר במבנה שקיבל היתר 
נכון לסטטוס  . לכךלא מחויבים מ"ר  50מ"ר ובתי אוכל עד   100וגודלם עד  ,עסקים שקיימים לפני כן 

בתי עסק נגישים  57בתי העסק בעיר רק    169ובהמשך לסקר שנערך בין  2023במרץ שעודכנו בישיבה 
. לציין שנעשו מאמצים מצד נציג העיריה (רכז הנגישות) מול בתי העסק כן ליזום מבחינת כניסה לעסק

  הנגשה ראויה,התקיימו מספר פגישות עם הנציגים ואף התקבלו כבר הצעות מחיר לרמפות.

 החלטות :

לבתי העסק שלא מחויבים לפי הדרושות   הצבת הרמפותהעירייה תממן את פרויקט  •
סעיף תקציבי  יהיה 2025בתקציב החוק להנגשה של עסקיהם ומקבלים קהל לקוחות ,  

מכיוון שהתקבלו כבר    לפי דרישה. רמפות  60עם סכום אשר יאפשר רכישה שלפחות 
,תקציב סופי יקבע  ש"ח60,000-שלוש הצעות מחיר לרמפות התקציב המשוער הוא כ

 .לפי הביקוש הנוכחי לרמפות 

 

 

 בברכה ,

 באצ'י אלקובי

 סיעת חופשי בעירנו



 

 

 


